
Zápisnica č. 6 zo zasadnutia Komisie pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava -Staré Mesto konaného dňa 14.9.2015 

Prítomní: 

Soňa Párnická 

Viktor Muránsky 

Boháč Ľubomír, Ing. arch . 

Ing.arch. Martin Gajdoš 

Bc. Ivan Bútora 

Ing. Matej Vagač 

Ospravedlnený: 

Peter Tatár, Mudr. 

Program komisie: 

Hostia: 

Ing. Viliam Denko 

Gábor Anton, Ing. 

Fekiaé Július, Mgr. 

Jesenský Peter, JUDr. 

Števčik Radoslav, Mgr. 

Čilliková Janka, Ing. 

1. Informácia z referátu ŽP o vysúťažených dodavateľoch na čistotu a poriadok, ošetrovanie 
zelene a ďalších. 

2. Informácia z referátu ŽP o skúsenostiach o dodržiavaní pravidiel s akciami v zeleni -Medická 
záhrada, Grasalkovichova zákrada, Hviezdoslavove nám. a ďalšie. 

3. Informácia z referátu ŽP k výrubom stromov v parku Čulena. 
4. Sťažnosti občanov - neporiadok na Kollárovo nám. 
5. Problém - Vnútroblok Krížna - Karadžičová podnet obyvateľov 
6. Informácia z oddelenia Územného plánovania o pripravovaných projektoch. /UP zóna 

Chalúpková, UP zóna CMO severovýchod„./. 
7. Dotácie 
8. Informácia k stavu Prugerovej záhrady 
9. Informácia k stavu park Belopotockého 
1 O. Stav revitalizácia - Pisztoryho palác 
11. Projekt Vianočné trhy -Informácia od p. vicestarostu Boháča 
12. Oboznámenie s projektmi a témami na úrade, ktoré súvisia s komisiou KOŽI (architektonická 

súťaž Šafárikovo námestie a iné)- vicestarosta Boháč 
13. Materiály do zastupiteľstva 
14. Rôzne 

Komisiu otvoril a viedol predseda komisie Ing. arch. Martin Gajdoš. 

1. Informácia z referátu ŽP o'vysúťažených dodavateľoch na čistotu a poriadok, ošetrovanie zelene a ďalších, 

Ing. Janka Čilliková informovala komisiu o príprave verejného obstarávania a spolupráci s externým 
pracovníkom na súťažných podkladoch - „Starostlivosť o verejné priestranstvo". Ďalej informovala o súčasných 
dodávateľoch . 

Pán starosta informoval členov komisie o potrebe vypracovania pasportizácie zelene v Starom meste. Vzhľadom 
k tejto informácii podala p. Čilliková vedúca referátu životného prostredia informáciu, že pri súčasnom počte 
zamestnancov referátu nie je možné pasportizáciu zelene uskutočniť. 

Uznesenie č. 2412015 

Komisia pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie žiada prednostu, aby prostredníctvom 
oddelenia ŽP, VP a správnych konaní zabezpečil vypracovanie materiálu - Koncepcie údržby a pasportizácie 
zelene. Žiada vypracovať plán a časový harmonogram k vypracovaniu materiálu. 

HLASOVANIE: ZA: 6 PROTI: O ZDRŽALO SA : O 
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2. Informácia z referátu ŽP o skúsenostiach o dodržiavaní pravidle! s akciami v zeleni -Medická záhrada, 
Grasalkovichova zákrada, Hviezdoslavove nám. a ďalšie. 

Ing. Viliam Denko informoval komisiu o akciách konaných v zeleni a zároveň uviedol, že po daných akciách bolo 
všetko dané do pôvodného stavu a odovzdané v poriadku. 

Záver: Komisia berie informáciu na vedomie. 

3. lnforn1ácia z referátu ŽP k výrubom stromov v parku Čulena. 

Ing. Viliam Denko informoval komisiu o tom, že bol prizvaný arborista na posúdenie drevín v parku Čulena. Po 
odbornom zhodnotení drevín arboristom boli suché dreviny a dreviny v zlom zdravotnom stave odstránené. 

Záver: Komisia berie informáciu na vedomie. 

4. Sťažnosti občanov - neporiadok na Kollárovo ná1n. 

Pán starosta Mgr. Števčlk Radoslav informoval komisiu, že po dohode s pánom primátorom JUDr. lvom 
Nesrovnalom bolo Kollárovo námestie vyčistené firmou Marianum. 
Údržbu Kollárovho námestia bude zabezpečovať Mestská časť Bratislava-Staré Mesto. 

Záver: Komisia berie informáciu na vedomie. 

5. Problém - Vnútroblok f(l'ížna -Karndžičová podnet obyvateľov 

Ing. Viliam Denko informoval komisiu, že súčasný dodávateľ Carniherba zabezpečuje odstránenie neporiadku 
- odpadu vo vnútrobloku Krížna - Karadžičova. Carniheba bude zabezpečovať údržbu vnútrobloku. 

Záver: Komisia berie informáciu na vedomie. 

6. Inforni.ácia z oddelenia Úzen1ného plánovania o pripravovaných projektoch. /lJP zónn c:halúpková, UP zóna 
CM.O severovýchod .. ./. 

Ing. Gábor Anton informoval komisiu o pripravovaných ÚPN Z. v Mestskej časti - Bratislava~Staré Mesto 

Uznesenie č. 2512015 

Komisia pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie žiada prednostu, aby prostredníctvom 
referátu územného plánu a rozvoja vypracoval materiál v ktorom budú vytypované ÚPN Z na spracovanie. 

HLASOVANIE. ZA: 6 PROTI: O ZDRŽALO SA : O 

7. Dotácie 

Uznesenie č. 2012015 

Komisie pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie odporúča miestnemu zastupiteľstvu 

mestskej časti Bratislava - Staré Mesto schváliť dotáciu z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto pre 

žiadateľa občianke združenie STOPA Slovensko vo výške O,-€ 

Žiadosť zo dňa :31.7.2015 

Názov predkladateľa: občianke združenie STOPA Slovensko 

Názov projektu: "Zelené mesto" a projekt" Vianoce" 
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Miesto a čas uskutočnenia akcie: príprava bude prebiehať v priestoroch integračného centra STOPA na Hattalovej 6, 

831 03 Bratislava. Samotný produkt bude prerozdelený v dostatočnom časovom predstihu na vopred určenom mieste 

a čase. 

Celkové náklady: 8085,-€ 

Požadovaná výška dotácie : 3085,-€ 

Návrh na dotáciu v roku 2015: 0,-€ 

HLASOVANIE: ZA: 6 

Uznesenie č. 2112014 

PROTI: O ZDRžALO SA : O 

Komisie pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie odporúča miestnemu zastupiteľstvu 

mestskej časti Bratislava - Staré Mesto schváliť dotáciu z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto pre 

žiadateľa Ing. Stanislav Polák-STAVOCENTRUM, správca byt. domu na ul. Karadžičova 23, 25 - Poľná 21 ,23, 

Bratislava vo výške 400 ,-€ 

Žiadosť zo dňa: 22.6.2015 

Názov predkladateťa: Stanislav Polák-STAVOCENTRUM, správca byt.domu 

Názov projektu : Dosadba rastlín a strihanie zelene 

Miesto a čas uskutočnenia akcie: predzáhradky Karadžičova 23, 25, Bratislava 

Celkové náklady: 805,-€ 

Požadovaná výška dotácie : 800,--€ 

Návrh na dotáciu v roku 2015: 400 ,-€ 

HLASOVANIE: ZA: 6 PROTI:O ZDRŽALO SA . O 

Uznesenie č. 2212015 

Komisie pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie odporúča miestnemu zastupiteľstvu 

mestskej časti Bratislava - Staré Mesto schváliť dotáciu z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto pre 

žiadateľa OZ Vegánske hody vo výške 0,-€ 

Žiadosť zo dňa :30.6.2015 

Názov predkladatel'a : OZ VEGÁNSKE HODY 

Názov projektu: Vegánske hody Bratislava 2015 

Miesto a čas uskutočnenia akcie: 5. 9. 2015, Námestie Slobody 

Celkové náklady: 10 111,-€ 

Požadovaná výška dotácie: 2000,-€ 

Návrh na dotáciu v roku 2015: 0,-€ 

HLASOVANIE: ZA: 6 PROTI: O 
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Uznesenie č. 2312014 

Komisie pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie odporúča miestnemu zastupiteľstvu 

mestskej časti Bratislava - Staré Mesto schváliť dotáciu z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto pre 

žiadateľa Občianske združenie Priatelia Bartókovej ulice vo výške 200,-€ 

Žiadosť zo dfla : 23.2.2015 

Názov predkladateľa: Občianske združenie Priatelia Bartókovej ulice 

Názov projektu : Oddychová zóna Bartókova - návrat k zeleni 

Miesto a čas uskutočnenia akcie: Bartókova ulica, Bratislava, apr!/ - september 2015 

Celkové náklady: 25 OOO- 30 OOO,-€ 

Požadovaná výška dotácie : 8000, --€ 

Návrh na dotáciu v roku 2015: 200,-€ 

HLASOVANIE : ZA: 6 PROTI:O ZDRŽALO SA : O 

Komisia schvaľuje tieto dotácie s podmienkou rešpektovania ochrannich pásiem v územ! pri realizácií 

projektov. 

8. Informácia k stavu Prugerovej záhrady 

Pán starosta Števčlk Radoslav, Mgr. informoval komisiu o stave Prugerovej záhrady. 

Záver: Komisia berie informáciu na vedomie. 

9. Informácia k stavu park -Belopotockého 

Pán Fekiač Július, Mgr informoval komisiu o priebehu verejného obstarávania na „Revitalizáciu parku 
Belopotockého". 6 .. 8.2015 sa uskutočnilo verejné otváranie obálok s ponukami k tejto súťaži. Oddelenie verejného 
obstarávania vyzvalo vlťaza t.j. 1 z uchádzačov, aby doplnil chýbajúce potrebné údaje a doklady. Do dnešného 
dňa t.j. 14.9.2015 nedoplnili požadované doklady a bude oslovený 2. uchádzač v poradí. 

Uznesenie č. 2612014 

Komisie pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie žiada pána prednostu o informáciu 

prostredníctvom právneho oddelenia nakoľko sa dajú vykonávať akékoľvek práce v parku Belopotockého 

a aké postihy nám prípadne hrozia v prípade porušenia predbežného opatrenia. 

HLASOVANIE: ZA: 6 PROTI:O ZDRŽALO SA . O 

10. Stav revitalizácíe - Pisztoryho palne 

Pán starosta Števčík Radoslav, Mgr. informoval komisiu, že prebieha výberové konanie, ktoré nie je ukončené. 

Záver: Komisia berie informáciu na vedomie. 

l I. Projekt Vianočné trhy-Informácia odp, vicestarostu Boháča 

Pán vicestarosta Boháč Ľubomír, Ing. arch . informoval komisiu o projekte Vianočné trhy. Vianočné trhy budú 
zachované ako bývali a v pláne je predÍžiť promenádu až k Rybnému námestiu. 
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Záver: Komisia berie informáciu na vedomie. 

12. Oboznámenie s projektmi a témami na úrade, ktoré súvisia s komisiou KOŽI (architektonická súťaž 
Šafárikovo námestie a iné)- vicestarosta Boháč 

Pán vicestarosta Boháč Ľubomír, Ing. arch. informoval komisiu o projekte Fajnorovho nábrežia a Šafárikoveho 
námestia. Obyvatelia starého mesta,,môžu na Dobrom trhu na Panenskej ulici na anketovom formulári podať svoje 
návrhy a pripomienky. 

Záver: Komisia berie informáciu na vedomie. 

13. Materiály do zastupiteľstva 

Bod vypustený z programu 

14. Rôzne 

Bod vypustený z programu 

V Bratislave dňa 18.9.2015 

čas zahájenia komisie: 15:00 hod. 

čas ukončenia komisie: 18:30 hod. 

Podpredsedníčka komisie, Párnická Sona 

zapisovateľka komisie, Jančárová Renáta 
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